
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu
KSSOKIS.0012.3.3.2022

Protokół nr 3/2022

Obrady rozpoczęto 21 kwietnia 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzyła Z-ca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, 
Barbara Kucharska. Na wstępie powitała radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie 
załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych, 
Oświaty, Kultury i Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 6 członków 
obecnych, 3 radnych nieobecnych.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

2. Omówienie materiałów sesyjnych.
a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2022.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2022. 
Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2022 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika Gminy, Szymon Pieniowski. 
Radny W. Kmieciak zapytał, czy nie nastąpi podwyższenie stawki za odpady, czy oferty zgłoszone w 
przetargu mieszczą się w zaplanowanych kwotach. 
Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że oferty mieszczą się w zaplanowanych kwotach. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2022 – 2043. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/422/2017 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Swarzędza
na lata 2017 – 2023.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Pozyskiwania Funduszy, Paweł Radzewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/422/2017 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 
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Rewitalizacji Swarzędza na lata 2017 – 2023. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu
Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gortatowo – Razowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Razowa. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Gortatowo – Sienna.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Sienna. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 
Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Tereny rolnicze w Sokolnikach Gwiazdowskich”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Tereny rolnicze w Sokolnikach Gwiazdowskich”. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

i) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 
– 2025.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/547/2022 z dnia 
22 marca 2022 r. w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

3. Sprawy bieżące.
Radny D. Książkiewicz zgłosił potrzebę zamontowania koszy na śmieci oraz koszy na odpady po psach, 
poza głównymi ulicami miasta, gdzie nie ma ich w ogóle. 
Z-ca Burmistrza G. Taterka  prosi o informację, w których miejscach jest największa potrzeba. Dodał, że 
gmina w ostatnim czasie na wniosek mieszkańców założyła dodatkowe kosze. 

Radny W. Kmieciak  poprosił o informację dot. opłat za gaz w mieszkaniach komunalnych. 
Z-ca Burmistrza T. Zwoliński  przedstawił informację dot. faktur za gaz na lokalach mieszkalnych 
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administrowanych przez STBS. Wyjaśnił, że STBS wystąpił o korekty faktur. 

Radny W. Kmieciak poinformował o złożonej przez Klub KO interpelacji dot. możliwości przyznawania 
wyróżnień i stypendiów dla młodzieży z dziedzin kulturalno-naukowo- społecznych. 
Radni dyskutowali o zgłoszonej interpelacji. 

4. Wizytacja w Przedszkolu nr 1 na ul. Zamkowej w Swarzędzu.
Radni po wniosku z poprzedniej komisji udali się do Przedszkola nr 1 na ul. Zamkowej w Swarzędzu. 
W spotkaniu uczestniczył inspektor nadzoru budowlanego Rafał Pospiech, który szczegółowo przedstawił
zakres wykonanych w Przedszkolu prac oraz omówił stan budynku.
Radni dyskutowali na temat konieczności przeprowadzenia prac remontowych związanych z wymianą 
połaci dachowej oraz o remoncie budynku i jego przeznaczeniu w przyszłości.

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Z-ca Przewodniczącego
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 
Barbara Kucharska

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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